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Evelina Svensson

Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 16:e april 2024 kl. 17:15

Plats: Styret, Lindholmen

Närvarande:
Ordförande: Linus Fäldt [LF]
Vice ordförande: Douglas Van Leeuwen [DvL]
Ekonomiansvarig: Linnéa Eriksson [LE]
SAMO: Lovisa Flodman [LoF]
Arbetsmarknadsansvarig: Alexander Nybäck [AN]
Utbildningsansvarig: Einar Oldberg [EO]
Informationsansvarig: Evelina Svensson [ES]

Formalia
§1. Mötets öppnande

Linus Fäldt förklarar mötet öppnat kl. 17:24

§2. Val av justeringsperson
Mötet väljer Douglas van Leeuwen till justeringsperson

§3. Eventuella adjungeringar
Mötet adjungerar in:
Sandra Shaba
Olivia Sandberg
Annie Davies
Alexander Forslind
Gabriel Rask Thurin
Razan Saadi
Ninus Johansson
Magnus Bengtsson
Julia Ivarsson
Alexander Smith
Joakim Dahlström
Oscar Nyman Svensson
Anton Forsler
Josefin Thorell
Isabell Björklund

Föredragande:

[LF]

[LF]

[LF]

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Justeringsperson (Douglas van Leeuwen)

Sekreterare (Evelina Svensson)
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§4. Godkännande av dagordningen
Mötet godkänner dagordningen

§5. Föregående protokoll (240319)
Mötet godkänner föregående protokoll 240319

Informationsfrågor
§6. Meddelanden

a) Ordförande
Fixat alkoholtillstånd, varit på KU, jobbat vidare med
dispositionsavtalet, planerat teambuilding med Vice, möte
med PA, haft medarbetarsamtal, hållit i valb sökning samt
dagligt arbete.

b) Vice ordförande
Varit med på möte med NollK och PA, varit på PA möte med
styret, planerat teambuilding med ordf samt dagligt arbete.

c) Ekonomiansvarig
Möte med PA, hållit i ekonomiutbildning, skickat brev till SEB,
gjort utbetalningar på kvitton, betalat fakturor, planerat inför
bokföringskväll, svarat på frågor och fortsatt dagligt arbete .

d) SAMO
Hållit i Stressföreläsning med Eva Svärd. Varit med på SU 7 där
vi fick mycket info från studenthälsan Feelgood. Varit på
OSA-rond för TIDAL, TIELL och TIMEL. Har haft
medarbetarsamtal med ordförande. Varit med på PA möte
samt extrainsatt möte med PA gällande städet i FT. Hållit i
Canvas & Cava med JämH och det gick toppen. Varit med på
asptillfälle 1 med Valberedningen. Hämtat allt material inför
Student Voice. Samtal med studenter.

e) Arbetsmarknadsansvarig
Fortsatt dagligt arbete med Harm. Arbete med JS-filmning
fortsätter. Börjar närma sig(7 maj).

[LF]

[ES]

[LF]

[DvL]

[LE]

[LoF]

[AN]

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Justeringsperson (Douglas van Leeuwen)

Sekreterare (Evelina Svensson)
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f) Utbildningsansvarig
Deltagit på programråd för EPI, OSA-rond för TIDAL/TIELL,
möte med PA, stormötet om FTs städrutiner. Sökning och
pedagogiska priset med SnH, samt dagligt arbete.

g) Informationsansvarig
Kontaktat mötesordförande och justeringspersoner från
sektionsmöte 3 för signaturer. Haft medarbetarsamtal med
ordförande. Var med på sökningstillfälle för Styret
tillsammans med valberedningen. Gjort PR för sökning till
Styret med presentation för vardera post. Fortsatt dagligt
arbete.

Beslutsfrågor
§7. Rustet namn

a) ICE
b) Janne
c) Te-kå
d) Bocken
e) Paddy
f) Ciao
g) Ross

Beslut: Mötet beslutar att godkänna ovanstående alias.

§8. Äskning HD - Förvaring

Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

§9. Äskning NollK - Droopydräkt

Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

§10. Äskning NollK - Lunchföreläsning pizza

Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen med motivering att det är

[EO]

[ES]

[LF]

[LF]

[LF]

[LF]

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Justeringsperson (Douglas van Leeuwen)

Sekreterare (Evelina Svensson)
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bättre att det läggs som en budgetpost då det är en återkommande
äskning.

§11. Äskning NollK - Kiltar

Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen med motiveringen att
äskningen var ett aprilskämt.

§12. Äskning LF - Kabelvinda

Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

§13. Äskning LF - Såpbubbelmaskin och bubbelvätska

Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen då det inte finns tillräckligt
med underlag för att det är sektionsnytta samt att det är fel siffror.

Mötet ajournerar paus 18:34
Mötet öppnas igen 18:49

§14. Student voice

Mötet diskuterar vilka frågor som ska vara med på student voice.

Beslut: Mötet beslutar att ha med följande frågor
- Hur tror du att flytten från Lindholmen kommer att påverka dina

studier?
- Roligt med ombyte och nya lokaler
- Min närvaro kommer bli bättre (ex. pga geografisk plats)
- Min närvaro kommer bli sämre (ex. pga geografisk plats)
- Påverkar inte mig alls

- Hur påverkar flytten från Lindholmen ditt engagemang i kåraktiviteter
och sektionslivet?

- Vill vara mer aktiv för att påverka hur sektionen ska se ut i
framtiden.

- Påverkar inte mig alls.
- Inte så engagerad då allt känns osäkert hur H-sektionen

kommer se ut.

[LF]

[LF]

[LF]

[LF]

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Justeringsperson (Douglas van Leeuwen)

Sekreterare (Evelina Svensson)
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- Kul med förändring och närmre kontakt med Johanneberg
- Hur har du upplevt informationen från högskolan gällande flytten från

Lindholmen samt inriktningsbesluten?
- Tillräckligt
- Otillräckligt
- Vet inte vad som menas med inriktningsbeslut
- Ingen åsikt

- Hur är din inställning gällande studieplatser efter flytten från
Lindholmen?

- Är orolig att det kommer vara brist på studieplatser.
- Är inte orolig för platsbrist men för få ostörda platser.
- Är positiv till mer gemenskap med andra sektioner.
- Ingen åsikt.

Lovisa ansvarar för att skriva upp frågorna.
Einar har ansvar för att brygga kaffe.
Douglas har ansvar för att fixa fika.

§15. Verksamhetsplan verksamhetsåret 2024/2025

Mötet går igenom verksamhetsplanen för verksamhetsåret och beslutar
vilka punkter som ska fortsätta arbeta på, tas bort och är klara.

§16. Årsrapport från styret

Mötet beslutar att ta upp följande punkter gällande årsrapporten på
sektionsmötet:

● Arbetat flitigt med flytten tillsammans med kåren.
● God kommunikation och samarbete med sjöstyret
● God kommunikation och samarbete med PA
● Implementerat sektionens dag som stående aktivitet inför varje

aspningsperiod.
● Implementerat kontinuerliga bokföringskvällar
● Implementerat ekonomomiutbildningar för kommittékassörer samt

utskott.
● Startat en arbetsgrupp för Bunkern.

Diskussionsfrågor

[LF]

[LF]

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Justeringsperson (Douglas van Leeuwen)

Sekreterare (Evelina Svensson)
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§17. Budget för verksamhetsåret 2024/2025

Mötet diskuterar budgeten för verksamhetsåret 24/25

§18. Pedagogiska priset

Fått mer svar än förra året. Stänger den 19/4, så kommer PRa en sista
gång för att få in mer svar. SnH har koll.

§19. Lekmannarevisorer
Behövs en lekmannarevisor under sektionsmöte 4, Linnéa ska kolla
runt.

§20. Meddelande punkt, sektionsmöte
Mötet diskuterar om det är något som bör tas upp på sektionsmötet.
Nämna student voice och resultatet av den. Ta upp om hur mycket
pengar det är kvar i äskningspotten.

§21. Sammankomst med äldre styrelsen
Alexander är ansvar att skicka ut information till alla styrelsen med
enkät, pris, plats, datum etc.

§22. pHoto sektionsmötet
pHoto blir punkt 3 under mötet, Evelina har mejlat pHoto.

Formalia

§23. Övriga frågor
Lovisa: Får man sitta i flera utskott samtidigt och eller i utskott och
kommitte?
Svar: Ja det får man. Valberedningen och utskott är helt okej men inte
valberedning och styret eller kommitté, undantag LF.

Evelina: PR-material student voice?
Svar: Möjligtvis att det finns i mejlet de skickat.

Magnus: Kommer det komma information om vad alla gör i styret?

[LE]

[LF]

[LF]

[LF]

[LF]

[LF]

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Justeringsperson (Douglas van Leeuwen)

Sekreterare (Evelina Svensson)
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Svar: Ja, det kommer komma ut på instagram löpande i veckan.

§24. Nästa möte (240426)

§25. Skvaller, dementier och känsliga ämnen
På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§26. Mötets avslutande
Linus förklarar mötet avslutat kl. 21:20

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Justeringsperson (Douglas van Leeuwen)

Sekreterare (Evelina Svensson)


